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TVÁŘÍCÍCH SE JAKO VAKCINACE
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ČESKO: Dobrý den dámy a pánové policisté. Chci doplnit trestní oznámení podané 25.5.2021 podané
v e – podatelně s přiděleným evidenčním číslem: PID-EM-2021/159336. Důvodem doplnění je získaní
nových poznatku a zjištění nefunkčnosti bezpečnosti státu ve všech směrech.

Doplnění trestního oznámeni by se mělo tykat skupiny MeSES, MUDr. Petr Smejkal, PhDr. Martin
Buchtík, Prof. RNDr. Zdeněk Hel, MUDr. Daniel Dražan, Doc. MUDr. František Duška, Prof. RNDr.
Dagmar Dzúrová, Prof. Ing. Štěpán Jurajda, Mgr. Daniel Krejcar, Mgr. Jan Kulveit, Ing. René
Levínský, Doc. MUDr. Rastislav Maďar, Petr Pospíchal, RNDr. Ruth Tachezy, Mgr. Irena Kotíková,
Aleš Flídr pak na pana Jana Konvalinku, pana Romana Prymulu, pana Milana Kubka, pana Jaroslava
Flegra a další zločince, kteří se podílejí na propagaci biozbraně. Své tvrzení můžu objasnit,
vysvětlením a zasláním materiálu, jsem si vědom že zaslány materiál nemůže sloužit jako důkaz, ale
může vest k důvodnému podezření a zahájení vyšetřovaní.

Nejdříve si vysvětlíme, co je to ta biozbraň. Biozbrani je mRNA očkovací látka. Pro pochopeni,
doporučuji nejdříve si přečíst zaslané materiály, připíšu je na konec formou odkazu na stránky a taky
přidám jako soubor k mailu. Proč si myslím že jsou vakcíny mRNA biozbraní? Po přečtení poslaných
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materiálu studii mRNA vakcín zjistíte že vakcíny mRNA ve skutečnosti obsahuji nanočástice, oni jim
říkají, aby se lidí nebalí, lipidy. Tyhle nanočástice mají schopnost se uchytit na membráně buňky a
pomoct zavést mRNA informaci do buňky a zároveň chrání mRNA informaci před zničením, než
dojde k aplikaci. A právě v těchto nanočásticích spočívá velké nebezpečí těchto vakcín, k pochopeni
nebezpečí nanočástic zase posilám odkaz na knihu nanobezpečnost. V místě pychu po vakcinaci
dochází většinou k zánětlivé reakci, díky nanočásticím a aplikaci mRNA informaci do buněk. Problém
je v tom že ty nanočástice nezůstávají jen v místě pichu, ale dokážou pronikat do těla. Jak je to
možné? K tomu použiji nedokonali přiklad, buňky jsou jako cihly, které tvoři struktury v organismu,
nanočástice jsou jako žiletky, ne že by pronikali skrz buňky, to asi ne, spíše mezi buňkami jsou nano
mezery kudy můžou nanočástice pronikat do krevního oběhu a podstatě se můžou dostat kamkoliv
v těle. V čem spočívá nebezpečí? Jelikož nanočástice chrání mRNA informaci, tak jsou vlastně ni
infikované, pokud se dostanou kamkoliv v těle, kde se posléze zachytí a dojde k aplikaci mRNA, může
to vyvolávat záněty po celém těle, pošlu odkaz na video, kde na cnn primě mluví bratr zemřelé o tom,
že jeho sestra zemřela na selhaní srdce a záněty po celém těle a že nikomu to nedává smysl, jenom
že mě to smysl dává a potvrzuje to mé tvrzeni. Taky to vzbuzuje otázky. Proč je ten zánětlivý efekt po
těle zpožděny? U někoho jsou to třeba dva dny, u někoho týdny u někoho měsíce. Někdo to má už po
první dávce, někdo až po ty druhy. Je tu možnost že každý na to má jinou alergickou reakci. Taky
přemýšlím, jestli taková nanočástice zanítí jednu buňku po aplikaci mRNA informace, tak jestli se
mohou zanítit okolní buňky a takhle se pomalu vytvářet záněty až budou život ohrožující? Nebo pro
aplikaci mRNA informace musí být nějaké podmínky? Nebo nanočástice může reagovat s chemickými
látkami v těle jako jsou minerály, hormony, třeba střelím od boku se železem a tím může vzniknou
něco toxického?  Nebo je to kombinace všech těch faktoru? Na to musí někdo přijít a velice rychle,
protože jsou ohrožené spoustu lidských životu. Dále tělo si na tyhle nanočástice nezvykne a každou
další dávkou budou lidé riskovat život a každý další dávkou bude horši snášenlivost. Mě to přijde že
jsme pod útokem, nejenom tady v Čechách, nejen v EU, ale po celém světě. Nevím, jestli byli vlády
světa někým oklamaní, nebo jestli to dělají cíleně a vědomě, to už jsou spekulace, na to byste měli
přijít vy dámy a pánové od policie. Protože pokud vás nechali naočkovat tou biozbraní tak jste taky
pod útokem. Kontrolní otázka? Kolik vašich kolegu má zdravotní potíže po očkovaní na covid? Kolik
vašich kolegu umřelo po očkovaní? Nemyslím hned, ale třeba za týden, měsíc, par měsíců, kolik z
nich umřelo na záněty po celém těle, nebo zanícených organu jako srdce (infarkty) nebo mozek
(mrtvice)? Nikdo to neví, protože se to tají, nikdo neví, kolik očkovaných lidí, kteří byli očkovaný na
covid zemřelo. Má to byt pod přísnou kontrolou, protože jsou to podmíněné schválené vakcíny, ale
nikdo neví, kolik zemřelo očkovaných lidí. Je takové podezření že lékaři z nějakého neznámého
důvodu asi ze strachu nehlásí nežádoucí účinky nebo úmrtí očkovaných lidí. Na stránkách SÚKLU
jsou jen zatím podezření v desítkách úmrtí, ale ono jich budou stovky nebo dovoluji si tvrdit tisíce.
Možná že lékaři nevědí, že záněty po celém těle patři do podezření účinku po vakcinaci, a proto to
nehlásí, nevím, to byste měli zjistit vy. Tahle si ale přísný dohled nepředstavuji, přísný dohled u mě
znamená že každý očkovaný, který umře bude nahlášen SÚKLU a každá smrt bude zkoumaná, a ne
jenom podezření, to hle je regulérní pokus o zatajovaní skutečnosti, že po podmíněně schválené
vakcíně umírají lide, prostě masová vražda. Jo oni tomu říkají pro blaho společnosti. Může blaho
společnosti ospravedlnit masovou vraždu? Nebo je to jen byznys, nic víc? Proto se ptám, kým jsou
tyhle lidé, kteří propaguji tuhle biozbraň placeni? Proč média nedají prostor, lidem s opačným
názorem, nemyslím obyčejným lidem, ale odborníkům, kteří vidí to nebezpečí? To byste taky měli
zjistit vy!

Co jsem zjistil dal, tohle vše, co děla vláda ČR je nařizováno z EU, díval jsem se na stránky EU a je
tam spousta materiálu o tom co musí členské státy zabezpečit, připravit a tak dál, tak že tohle
vakcinační peklo jen tak neskonči, protože EU do toho investovala sta miliony eur a další miliardy na
vakcíny, tak že neskonči to ani třetí dávkou ani čtvrtou ani patou. Ale chápu to EU si asi doopravdy
mysli, že našla ultimátní zbraň proti virům a patogenům, a možná neví že vlastně otevřela Pandořinu
skřínku, protože možná byla podvedena. O tom se může jen spekulovat, jestli to je nevědomost nebo



úmysl. Každopádně každou další dávkou budou lidé riskovat život, protože nanočástice nejsou
jediným nebezpečím těchto vakcín, o dalších se zatím jen tuši. No a proč ultimátní zbraň proti
virům? Protože si myslím že stačí jakoby nahradit mRNA informaci od jiného viru a mate další
vakcínu, nebo do vakcíny dat třeba 50 mRNA informaci a mate ultimátní zbraň proti virům a
patogenům. Otázka je, kdy EU dojde že je to vlastně biozbraň a ne lék? Nemyslíte si, že je čas začít
vše vyšetřovat a nechránit sta miliardový byznys který zabiji a bude zabíjet lidí, dřív, než bude
pozdě??? Taková mala úvaha na závěr. Víte, v čem spočívá mistrovské uměni války??? Vyhrát boj bez
boje. Takže proč bombardovat města, ulice, fabriky, krajinu, když stačí si koupit anebo dosadit par
politiku, vystrašit lidí k smrti virem a pak začít prodávat vakcínu jako biozbraň a pak počkat rok, dva,
tři až lidí pokapou, a vlastně bez boje získáte území které nebude zničené válkou. Proč ještě spíte?
Vstávejte a vyšetřujte jsme pod útokem!!! Taky je tady možnost že o tom všem víte a je vám to
vlastně jedno kolik lidí pokape, to je taky možnost. Zatím se mějte. Pokud seženu další informace,
které pomůžou zastavit holokaust, tak se ozvu, pokud mě taky někdo nezavraždí.
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